
Sven Gatz
Meertalig Brussel dankzij Brussel Onthaal
Inburgering en integratie.
Toen Brussels Minister Sven Gatz (Open VLD) nog parlementslid was, verdiepte hij zich in inburgering
en integratie. Sven Gatz: ‘Zo kwam ik in contact met Brussel Onthaal. Het is nu al een tijdje geleden 
dat ik nog contact met hen had, maar ik blijf hen een warm hart toedragen.’

Meertaligheid is een must

Sven Gatz is een actieve pleitbezorger van meertaligheid. Hij schreef er een boek over: ‘De toekomst 
is meertalig’. Sven Gatz: ‘Meertaligheid heeft alleen maar voordelen. Economisch, natuurlijk. Uit cijfers
van Actiris blijkt dat slechts 2% van werklozen Frans, Engels en Nederlands spreekt . Maar 
meertaligheid heeft ook nog een ander voordeel. Het zorgt voor sociale cohesie. Mensen die 
meerdere talen spreken, zijn geneigd om nieuwe talen te leren en zo in gesprek te gaan met anderen. 
Sociaal tolken is bijzonder belangrijk voor die meertaligheid.’ 

Be Talky become Tolky 
Sven Gatz is samen met Vluchtelingenwerk Vlaanderen en Brussel Onthaal de motor achter het 
initiatief ‘Be Talky become Tolky’. Daarbij krijgen jonge anderstaligen een gratis vorming tot tolk. Ze 
kunnen dan als vrijwilliger aan de slag bij Brussel Onthaal. Gatz: ‘En wie weet maken ze er hun 
beroep van. Toen ze hier op het kabinet hun attest kregen, was ik blij verrast door de positieve energie
van die jonge gasten.’

Subsidies
Als scholen een beroep willen doen op een sociaal tolk, kost dat geld. Geld dat scholen vaak niet 
hebben. Ze klopten daarom vorig jaar aan bij Brussels minister van financiën Sven Gatz. Hij had oren 
naar hun verzuchtingen en maakte geld vrij zodat een deel van de tolkprestaties door de overheid 
betaald wordt. Het systeem heeft succes. 

Kansen delen
Sven Gatz: ‘Ik vind me helemaal in die slogan die naar aanleiding van 25 jaar Brussel Onthaal 
bedacht is. Het is een heel Brusselse slogan, die mijn visie op de maatschappij helemaal 
weerspiegelt. Sommigen zeggen dat je kansen moet nemen, anderen vinden dat je kansen moet 
krijgen. Kansen delen is een heel mooie mix van dit alles en het is ook veel menselijker, niet 
concurrentieel. Dankzij Brussel Onthaal krijgen meer mensen meer kansen.’

En de volgende 25 jaar … 
Sven Gatz: ‘Ik wens Brussel Onthaal nog eens zoveel jaren toe en nog veel meer. Dat ze een rol als 
tolkendienst kunnen blijven spelen en een sterkhouder blijven in het meertalige Brussel.’
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